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Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v marcu 2016 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
Zadeva:    ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA  
 
Maja Kocjan: 
1. Odgovor JP Komunala Črnomelj, d.o.o. o obveščanju v primeru prekinitev  dobave vode je 
nepopoln. Iz odgovora je razvidno, da javno podjetje pripravlja sistem obveščanja po SMS 
sporočilih in e-pošti za uporabnike, ki bodo to želeli. Dodatno sprašuje kdaj točno bo sistem 
pripravljen in kdo bo o vzpostavitvi sistema obveščen?  
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala, d.o.o., Črnomelj je razviden iz priloge 1. 
 
2. Kdaj bodo ob obvoznici postavljeni koši za smeti? 
 
ODGOVOR: 
Koši za smeti ob obvoznici Črnomelj so postavljeni na avtobusnih postajališčih, kot je to 
predpisano. Le na teh mestih, ki so v naselju (omejitev hitrosti na 50 km/h in odstavna niša) je 
možno varno ustavljanje smetarskih vozil za redno praznjenje košev. Postavitev dodatnih košev 
za smeti izven naselja ni predvidena. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Zadnje čase je veliko govora o namestitvi migrantov po celotni Sloveniji, zato jo zanima ali je 
kaj novega glede namestitve migrantov v občino Črnomelj oz. ali je prišlo do kakšnih sprememb? 
 
ODGOVOR: 
Na dnevnem redu 12. redne seje OS je točka: »Informacija o migrantski problematiki in začasnih 
tehničnih ovirah na meji«. 
 
Boris Grabrijan: 
1. Direktor JP Komunala Črnomelj, d.o.o. v odgovoru, ki se nanaša na odvoz kontejnerja navaja, 
da ne bo nadziral pogodbenega izvajalca, če bo le-ta za svoje storitve zahteval plačilo v gotovini, 
kar se mu zdi nedopustno. Pričakuje reakcijo.  
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala, d.o.o., Črnomelj je razviden iz priloge 1. 
 
2. Direktor JP Komunala Črnomelj, d.o.o. v odgovoru glede nerazporejenega dobička navaja, da 
je bilo enako svetniško vprašanje že postavljeno na majski seji OS in da je takrat podal ustni 
odgovor, ki je v principu enak kot sedaj pisni, razen zadnjega odstavka. To ne drži, takrat je le  
skomignil z rameni.  
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala, d.o.o., Črnomelj je razviden iz priloge 1. 
 
3. Spletno stran občine Črnomelj je potrebno temeljito pregledati, saj je situacija bistveno 
drugačna kot je zapisano na spletni strani (predvsem pri javnih zavodih, institucijah – KP Kolpa 
ni občinski javni zavod, UE Črnomelj ni javni zavod, ipd.). 



ODGOVOR: 
Spletna stran Občine Črnomelj je pod zavihkom Projekti trenutno ažurirana s podatki ob koncu 
meseca februarja. Zavihka Javni zavodi in Državni zavodi vsebujeta podatke zavodov iz različnih 
področij delovanja (šolstvo, zdravstvo, gospodarstvo, turizem in drugo), ki služijo zgolj kot 
pomoč pri iskanju kontaktnih podatkov, pri tem pa ni navedeno, kdo je ustanovitelj le-teh, niti se 
ne smatra, da gre za »občinski« zavod, če so podatki zavoda objavljeni na občinski spletni strani. 
V pripravi je prestrukturiranje omenjenih dveh zavihkov, ki bosta združena v eni kategoriji v 
izogib morebitnega nadaljnjega napačnega tolmačenja navedenih podatkov. Ostale vsebine 
spletne strani se vnašajo in posodabljajo sprotno oziroma ob prejetju informacij o spremembah. 
 
Odgovor pripravila: Bernarda Fabjan, OU. 
 
Cvetka Aupič: 
1. Ali bo občina v letu 2016 oz. v letu 2017 pristopila k izgradnji vodovoda v Stražnjem Vrhu, in 
sicer na odcepu vinska cesta-proti zidanici Lucijanič-do hiše Blažina? 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je že konec leta 2015 podala na UE Črnomelj vlogo za izdajo gradbenih 
dovoljenj za nekatere krake sekundarnih vodovodov na območju Grič – Stražnji Vrh – Rodine. 
Če bo mogoče zagotoviti dodatna sredstva iz proračuna RS po 21. členu Zakona o financiranju 
občin za investicije v lokalno infrastrukturo, se bo gradnja krakov 6  in 7 (predmet vprašanja) v 
Stražnjem Vrhu in krakov 15.1 in 15.2 v Naklem izvedla še letos. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. Ali je že kaj znano kako se bo rešila čistilna naprava oz. kanalizacija v naselju Svibnik? 
 
ODGOVOR: 
Tik pred novim letom je bila sprejeta nova Uredba o odvajanju in čiščenju odpadne komunalne in 
padavinske vode (Uradni list RS, št. 98/2015), ki podaljšuje roke za urejanje na tem področju za 6 
let (do konca leta 2023) ter spreminja kriterije za določanje aglomeracij, to je območij naselij, kjer 
je predvidena izgradnja javnih kanalizacij s čistilnimi napravami pod 2.000 PE oz. prebivalcev. 
Operativni program Vlade RS po tej uredbi še ni izdelan, predvidoma naj bi bil letos in 
pričakujemo, da bomo konec leta imeli točno informacijo, kaj je predvideno za naselje Svibnik. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Mira Radojčič: 
1. Ponovno predlaga zarisanje prehoda za pešce čez državno cesto na Preloki. Pobuda je bila 
podana že v letu 2014 in jo je obravnaval Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu občine 
Črnomelj, ki je občanom posredoval negativen odgovor z vsebino, da je takšnih problemov v 
občini veliko, da občina v proračunu nima zagotovljenih finančnih sredstev in se predlog 
trenutno ne more izvesti. Predlaga, da se zadeva ponovno obravnava in da se najde način kako jo 
realizirati, ker gre za varnost ljudi in prometa. Ne bo poudarjala, koliko je to potrebno urediti v 
danem primeru, predlaga pa, da se pristopi tudi k obravnavi vseh podobnih primerov. 
Ali je v celostni prometni signalizaciji v občini, ki je planirana v okviru proračunov za 2016 in 
2017, zajeto tudi zarisanje prehoda čez državno cesto na Preloki? 

 
ODGOVOR: 
Priprava projektne dokumentacije za ureditev prehoda za pešce in cestne razsvetljave v območju 
avtobusnih postajališč na Preloki je predmet proračunske razprave in programov dela krajevnih 



skupnosti, ki so sestavni del proračuna. Za prometne ureditve v naseljih je po zakonu o javnih 
cestah zadolžena Občina, ki mora pripraviti projektno dokumentacijo po pogojih Direkcije RS za 
ceste, projekt pa mora pred izdajo soglasja tudi v postopek recenzije.  
Občina Črnomelj ima že nekaj na zalogi dva projekta (Lokve in Vinica), ki še nista izvedena. Za 
projektno dokumentacijo ureditev prehoda za pešce in cestne razsvetljave na Preloki v proračunu 
Občine Črnomelj za leto 2016 ni predvidenih sredstev. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Branislav Adlešič: 
1. V parku pod železniško postajo in izza bencinske črpalke v Črnomlju raste na drevesih bršljan, 
ki ga bi bilo potrebno odstraniti oz. posekati.  
 
ODGOVOR: 
Na javno podjetje Komunala, d.o.o. Črnomelj smo posredovali vašo pobudo v zvezi z 
odstranitvijo bršljana na drevesih pod železniško postajo in izza bencinske črpalke. Odgovorni so 
nam sporočili, da si bodo zadevo ogledali in nam naknadno odgovorili 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Zdenka Vrtin: 
1. V imenu krajanke Črnomlja sprašuje ali se bodo drevesa, ki so bila posekana v preteklih letih v 
mestu Črnomelj, tudi obnovila. Posekana so bila na naslednjih lokacijah:  

 center mesta (1 kostanj) 

 pred staro lekarno (1) 

 vrtec na Čardaku (2) 

 jurjevanjska draga (več brez) 

 drevored pri Lidlu (1-2). 
Mnogi krajani so mnenja, da so bila drevesa nestrokovno porezana (dela so bila opravljena sredi 
poletja, krošnje so bile previsoko porezane). Ali kdo nadzira to delo? Krajani se zavedamo, da je 
potrebno včasih drevo posekati zaradi starosti in s tem nevarnosti, vendar si želimo, da bi bilo 
mesto čim bolj zeleno in prijetno. 
 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala, d.o.o., Črnomelj je razviden iz priloge 1. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 






